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工業合作招商說明會 

F16V型機 F110發動機零組件產製國內採購 

 

前言 :  

美商奇異國際股份有限公司航空事業處是技術及創新的領導者，專長於民用與軍用航空及

海陸燃氣渦輪發動機，著眼於世界各國政府之客戶群。長逹百年創新發展的歷史中，奇異

公司提供先進的航空、水面推進及陸用發電等使用之燃氣渦輪發動機，另外亦提供廣泛的

任務支援服務等。 

奇異公司具有長期參與工合專案的悠久記錄，至今已完成多項工合專案，對台灣具有重大

經濟效益；且與經濟部簽署策略聯盟協議，承諾與台灣產業界共同建構工合計畫案，並曾

獲經濟部頒發其" 傑出工業合作夥伴 "成就奬 。 

招商目的：   

工業合作之主要目的在於協助國內廠商透過工業局工業合作計畫之各項合作要點提昇其產

業能力。本次會議之目的係說明工業合作計畫執行流程，及未來如何與奇異公司共同進行

工業合作之發展，藉由本次會議奇異公司將與其合作夥伴更了解國內需求及未來的工業合

作案方向。 

計畫概要：  

透由「F16V 型機 F110 發動機零組件產製國內採購」工業合作個案向國內首次採購 F110

（F110-GE-129D）發動機零組件，規劃第 1 階段優先釋出無需申請美政府輸出管制許可

之潛在產製品項，包括結構件、功能件、環型件、扣件及管件等；第 2階段將另案辦理招

商說明會說明計畫內容。 

 

本次廠商說明會相關資料如下： 

個案名稱：「F16V型機 F110發動機零組件產製國內採購」  

主辦單位：美商奇異國際股份有限公司航空事業部 

     （GENERAL ELECTRIC Company - AVIATION） 

協辦單位：經濟部工業局工業合作推動小組 

時間：民國 110 年 9 月 28 日（星期二） 09:30 ~ 12:00  

地點：台北市大安區復興南路 1段 390號 11樓（職訓中心 1101會議室）  

報名時間：自即日起至 110 年 9月 23日 （四）17:00時止  

報名方式：請以電子郵件方式完成報名，e-mail : jake.liu@ge.com。 

聯絡窗口：Jake W. Liu / GE Aviation 

聯絡電話：(O) 07-536-2773 / (M) 0939-387-202 

mailto:jake.liu@ge.com
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工業合作招商說明會議程

時間 議題 主辦單位 

09:20－

09:30 
簽到 GE / 工合小組 

09:30－

09:40 
歡迎、介紹及致詞 GE / 工合小組 

09:40－

09:50 
GE公司工合計畫執行合作方式簡介 GE 

09:50－

10:05 

「F16V型機 F110發動機零組件產製國內

採購」工合個案說明 
GE 

10:05－

10:15 
工業合作執行流程說明 工合小組 

10:15－

10:30 

問答  

Q & A 
GE / 工合小組 

10:30－

12:00 

各公司逐一面談 

(各 15分鐘) 
GE 
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FORMALITY SOURCING FAIR 

F16V, F110-GE-129D Industrial Cooperation Component Manufacturing / 

Procurement PROJECT 

 

Organizers: General Electric Company/ Industrial Cooperation Program Office, 

Industrial Development Bureau 

Date: 2021/09/28– 09:30 – 12:00 

Location:  11F., No.390, Sec 1, Fusing S. Rd., Da’an Dist., Taipei  

Introduction 

General Electric Company – Aviation is a global innovation & technology leader in 
design, manufacture, & after-services of aircraft & land-marine gas turbine engines of 
military & commercial use that are recognized by world’s commercial customers and 
government.  

GE has been long participant of Industrial Cooperation Programs and fulfilling to its 
obligation and therefore has brought significant contribution to the industry. GE has 
participated in strategic alliance with MoEA and committed to work with Taiwan’s 
industries to construct industrial cooperation infrastructure and the projects. General 
Electric Company is one of the first award recipients of MoEA’s Outstanding Industrial 
Cooperation Partner’s recognition. 

Purpose 

A primary focus of the Industrial Cooperation Program is to help local industries 
upgrade their capabilities through various means of cooperation as outlined in the 
Industrial Development Bureau’s ICP Guidelines. The purpose of this sourcing event is 
to explain the ICP program, how to do business with General Electric Company - 
Aviation, and to promote industrial cooperation program activities. By conducting the 
sourcing event, GE Aviation and its partners will gain a better understanding of the local 
requirements and future ICP projects. 

Project Description 

F16V, F110-GE-129D Industrial Cooperation Component Manufacturing / Procurement 
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SCHEDULE 
 

Time Topic Host 

09:20-09:30  Registration ICPO/GE 

09:30-09:40 Welcome, Introductions and Opening Comments  ICPO/GE 

 

09:40-09:50 Doing Business with GE Company  GE 

09:50-10:05 Taiwan F-16V Engine IC Project Overview GE 

10:05-10:15 ICP Process ICPO 

10:15-10:30 

 

Q&A GE / ICPO 

10:30-12:00 Company Interviews (15 minute sessions)  GE 

 

 

  

 


